
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 13. november 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål J
Vil ministeren redegøre for, hvorfor man ikke straks ophører den ulovlige masselogning
af danskernes teledata, når EU-Domstolens afgørelse af 6. oktober 2020 præciserer, at
reglerne er i strid med EU-retten og ikke kan opretholdes midlertidigt, jf. artiklen ”Justits-
ministeren blæser på EU-traktaten trods tre domme: »Telebranchen skal stadig logge og
udlevere oplysninger«” fra Version2 den 11. november 2020?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).

På udvalgets vegne
Preben Bang Henriksen
formand
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